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9. Utnevne eventuelle æresmedlemmer samt fatte beslutninger om andre 
påskjønnelser til medlemmer etter innstilling fra styret. 

Dersom ikke noe annet er bestemt, avgjøres alle saker med alminnelig flertall. Ved 

stemmelikhet anses forslaget forkastet, unntatt ved personvalg hvor det foretas 

loddtrekning. Valgene bør foregå skriftlig dersom det foreligger flere forslag og noen krever 

skriftlig avstemming. 

  



 

 

 

 

 

SAK 1 
 

Konstituering av møtet 
 

Godkjenning av innkalling 

Godkjenning av dagsorden 

Valg av ordstyrer 

Valg av sekretær 

Valg av tellekorps 

Valg av 2 medlemmer til å underskrive protokollen 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 

 

 

 

 

SAK 2 
 

ÅRSMELDINGER 2023 
  



 

 

 

Årsmelding BARDU JFF 2023 

 

Styret har i 2023 bestått av: 

Leder: Ivar Omsted 

Nestleder: Brita Martinsen 

Kasserer: Vakant, ivaretatt av leder  

Sekretær: Stine Melkild 

Leder Eiendomsutvalget: Frank Strømseth 

Leder Jaktutvalget: Fredrik Josefsen 

Leder Fiskeutvalget: Alexander Ingdahl 

Leder Skyteutvalget: Ove Bunde 

Leder Ungdomsutvalget: Truls Stenersen 

Leder Kvinneutvalget: Karin Moeng  

Repr. NNV: Georg Omsted 

Vara: Roy Steinar Hansen og Knut Eide 

Æresmedlemmer:  

Foreningen har følgende æresmedlemmer: 

Marit Foshaug Gundersen, Asbjørn Solseth, John Reinholt og Leif Elverum.   

Styremøter: 
Det er i 2023 avholdt 12 styremøter. Det er totalt behandlet 75 saker. 

Nye ting igangsatt og spesielle forhold i 2023:  

Foreningen har etablert nye rutiner tilpasset de nye vedtektene godkjent av årsmøtet i 2023. 



Anskaffet vester og capser med Bardu JFF sin logo på. Alle i styret og utvalgene har fått disse 

til bruk under arrangementer i regi av Bardu JFF.  

Leirduebanen ferdigstilt, det er mottatt momskompensasjon samt anskaffet ammunisjon for 

ett års forbruk. 

Utredet og valgt leverandør av digital hyttebooking. 

Etter søknad har Sparebankstiftelsen bevilget oss 110000kr til innkjøp av 10 stk nye hagler 

og våpenskap for oppbevaring. Det planlegges å bygge et eget godkjent rom for oppbevaring 

av våpen, ammunisjon og leirduer i tilknytning til nybanen i 2024. 

 

Noen av våre hovedaktiviteter i 2023 

Fortsatt høy aktivitet på leirduebanen 

Dugnad og vedlikehold av hytter og leirduebanen 

Gjennomført 7 jerprøvekurs og rundt 35vaversjonsdressur 

Bra belegg og utleie av hyttene  

Støttet arrangementet av Nord Norsk Villmarksmesse  

Arrangert Altevannspilken 

Søkt om diverse tilskudd/ støtteordninger 

 
Medlemsutvikling  

Antall pr. 31.12.2022 Antall pr. 31.12.2023  

277 290 +13 medlemmer 

Antall pr. 01.01.2023 Antall pr. 01.01.2024  

290 309 +19 medlemmer 

 

Informasjon til medlemmer  

Funksjonen publiseringsansvarlig har i 2023 vært ivaretatt av Sissel Motrøen.  

På hjemmesiden har det vært publisert 17 nyhetssaker og 12 aktiviteter. Hjemmesiden har 

registrert ca 4100 besøk i 2023.  

Tjenesten Deltaker.no (LetsReg) via Norges JFF, er tatt i bruk for administrering av påmelding 

ifm kurs og aktiviteter, hvilket vi anser har lettet administrasjon og økonomistyring. 

Facebooksiden for medlemmer har pr 31.12.23, 149 medlemmer. 

 



Økonomi  

Foreningens økonomi er solid. Pr. 31.12.2023 er egenkapitalen totalt kr 1 470 373,-. I tillegg 

kommer eiendommer og andre eiendeler som ikke er regnskapsført. 

Årets resultat er: pluss kr 311 528,- herav 261 528 i aktivitet og 50 000 i fond. 

Generelt 

2023 har vært et meget godt år for Bardu JFF. Medlemstallet har økt med ca 20 stk (ca 10%). 

Selv om foreningen nå er en åpen forening er de aller fleste av disse bosatt i Bardu (ingen fra 

Målselv       ). Foreningens økonomi er meget god og vi kan av den grunn investere for 

ytterligere økt aktivitet og tilbud. Det har vært nedlagt mye arbeid og vært stor aktivitet i 

utvalgene og vi har hatt et velfungerende styre. Vi har gjennomført jegerprøvekurs og 

aversjonsdressur på et stort antall hunder. Det ble arrangert ungdomstur til Leina hvor vi 

hadde introjakt på rype. Det har vært stor aktivitet på hyttene, både på dugnads- og 

utleiesiden. Det har vært mye aktivitet på leirduebanen, både med å vedlikeholde og utvikle 

anlegget, og ikke minst trening og stevner. Kvinneutvalget har vært aktive med flere 

arrangementer.  

Meget gledelig er også at fiskeutvalget har vært veldig aktive og ikke minst ble 

Altevannspilken et meget vellykket arrangement med stor deltagelse..  

Vi har hatt en tett og god dialog med Statskog om forvaltning av rypejakta på Statens grunn i 

Bardu hvor jeg mener vi oppnådde et godt resultat etter flere år med fredning. Og ikke minst 

gjennomførte vi årets rypetelling hvor det gikk med over 400 timeverk i aktiv telling. 

Sist, men ikke minst ble Nord Norsk Villmarksmesse arrangert igjen med en formidabel 

innsats av foreningens medlemmer og et godt økonomisk resultat. 

På tross av vakanser i styret og enkelte av utvalgene mener jeg vi har fått til veldig mye dette 

året. Jeg takker alle i styret, utvalgene og medlemmene for vel gjennomført arbeid, til 

foreningens beste.  

 

På̊ vegne av styret i 2023. 

 

Ivar Omsted, Leder 

  



  

ÅRSMELDING FOR FISKEUTVALGET I BARDUJFF 2023 

Utvalget har bestått av:  

Utvalget har bestått av: 

Leder: Alexander Ingdahl 

Medlem: Erik Hognestad 

Medlem: Martine Volnes 

Noen av våre hovedaktiviteter i 2023 

Altevasspilken med over 200 deltagere. Gjennomføres årlig, gjennomføringen for 2024 vil triple 

premiepotten og konseptet forsøkes økt i årene fremover. 

Fiskesommer, en dag med natur-rebuser, bruk av båt, bålkos og fiske. Ny aktivitet som søkes 

gjennomført årlig.  

Fluefiskekurs gjennomført i september. Aktivitet vil forsøkes også gjennomført i 2024 men på våren 

eller ila sommerperioden.  

Administrert utlån av aluminiums båten på Toftaker vatnet, 100 båter 1 nøkkel båten til Njff, samt 

utlån av kanoer. Disse vil trenge vedlikehold i 2024 før de tas i bruk igjen.  

 

Leder i Fiskeutvalget: 

Alexander Ingdahl 

  



 

ÅRSMELDING FOR NORD NORSK VILLMARKSMESSE I BARDUJFF 2023 

Utvalget har bestått av:  

Medlem NNVM:  Georg Omsted 

Medlem NNVM:  Halvor Eggen 

Medlem NNVM:  Leif Jarle Liland 

Nordnorsk villmarksmesse 2023 ble gjennomført på en meget god måte og foreningens 

medlemmer bidro stort til et meget godt resultat.  

Georg Omsted 

Styremedlem NNVM 

  



 

ÅRSMELDING FOR EIENDOMSUTVALGET I BARDUJFF 2023 

Utvalget har bestått av:  

Leder:  Frank P Strømseth  

Medlem:  Evelyn Langstrand  

Medlem:  Georg Omsted 

Medlem:  Marius Fjellberg 

Generelt: 

Utvalget har hatt 6 utvalgsmøter.  

Vi har hatt et forholdsvis godt år når det gjelder utleie i 2023.  

En hjertelig takk til medlemmer som har stilt opp på dugnad, slik at hytter og utstyr 

holder seg i god stand, og slik at alle medlemmer finner hytter og utstyr i orden når 

de leier hytter og båter. 

 

Merking Altevatn:  

Alle blåser ble sjekka og ettersett. Merkeutstyr som slites skiftes ut etter avtale med 

Statkraft. Oljeskift på Båtmotor XXL. 

Toppen:  
Vanlig ettersyn. 

Leina:  
Høgd/kappa/kløvd og stabla inn ved. Ryddet i sjåen og kjørt ned søppel. Service på motorer 
og aggregat. Ellers vanlig ettersyn. 
 
Gamas:  
Satt inn ventilator på kjøkkenet. Ryddet i sjåen og kjørt ned søppel. Service på motor og 
aggregat. Ellers vanlig ettersyn. 
 
Gebna:  
Rydda sjåen og fylt opp med ny ved. Gjort ferdig klopper fra båtutsett til hytta. Justert dører 

på uthus og kjørt ned mye søppel og tomgods. Byttet gass slanger. Nytt solcelleanlegg, 

ellers vanlig ettersyn. 
 

Steiland: 

Skiftet varmepumpen. Ellers vanlig ettersyn. 

Mvh   

Eiendomsutvalget.  



 

ÅRSMELDING FOR JAKTUTVALGET I BARDUJFF 2023 

Utvalget har bestått av: 

Leder: Fredrik Josefsen 

Medlem: Tor Håkon Netland Andersen 

Medlem: Edd Harald Steien 

Det er ikke avholdt fysiske møter i utvalget i 2023. Vi har hatt kontakt for å planlegge og gjennomføre 

aktivitet pr telefon og e-post. Fredrik har deltatt på styremøter. 

I 2023 har Jaktutvalget hatt følgende aktiviteter: 

Aversjonsdressur, instruktører har vært Ole Kroken, John Reinholt, Georg Omsted og Øyvind 

Billingsø. De to sistnevnte utdannet i år, noe som er veldig bra. BJFF har avtale med Hege Hasvold og 

Lars Eie om tilgang til område og sauer.  

Leirdueskyting – fast på torsdager fra kl. 1800.  

Rypetelling er gjennomført på oppdrag for Statskog i perioden 1 – 20. august.  

I 2023 ble følgende områder taksert: 

Innerenden, Vargneset og Stordalen, fire linjer i Koievassdalen. Totalt 22 linjer og litt i overkant av 65 

km er telt av 18 personer og 20 hunder.  Noe som utgjør over 400 timeverk i aktiv telling.  

Jaktutvalget har deltatt på møte med Statskog på hvordan småviltjakta bør forvaltes. Blant annet 

prioritering av kortsalg, fastsetting av kvoter med mer. I 2023 var det bra telling og det ble åpnet for 

jakt med en kvote på 4 ryper pr dag. 

Opplæringsjakt for ungdom: 

Dette ble gjennomført med 9 deltakere med. Vi lå på Toppen hytta til BJFF, det ble jaktet to dager, 

ene dagen i Krokdalen og andre i Salvaskaret. Det ble en bra helg med fangst og fornøyde 

ungdommer. 

Jegerprøvekurs: 

Inge Walør og Ole Kroken har vært ansvarlig for jegerprøvekurs, noe som innebærer, annonsering, 

planlegging, gjrnnomføring og etterarbeide etter gjennomført kurs. De har også hatt støtte fra Sissel 

Motrøen som har bidratt mye på den digitale siden.  I 2023 er det gjennomført 7 kurs.  

 



Fredrik Josefsen 

 

 

ÅRSMELDING FOR UNGDOMSUTVALGET I BARDUJFF 2023 

 

Utvalget har bestått av:  

Leder:  Truls Stenersen 

Medlem:  

Medlem:  

  

Det har ikke vært gjennomført aktivitet i regi av ungdomsutvalget i 2023. 

  



 

 

ÅRSMELDING FOR SKYTEUTVALGET I BARDUJFF 2023 

Utvalget har bestått av:                                                                                              

Leder:   Ove-Andrè Bunde  

Medlem:  Kenneth Hol  

Medlem:  Svein Kasper Solli 

Medlem:  Barbro Kroken  

Møter: 

Vi har holdt 1 møte før sesongstart. Der fordelte vi oppgaver og fastsatte åpningstider og 

vaktansvar. 

Anlegg: Vi har gjennomført flere dugnads kvelder. Der vi har fått rydda kratt og klippet 

gress. Har satt inn varmeovn på ny banen slik at de som strekker sesongen litt lengre kan få 

litt varme mellom seriene.  

Sparebankstiftelsen har bevilget BJFF 110000kr til innkjøp av 10 stk nye hagler og våpenskap 

for oppbevaring. Her venter vi på svar på våpensøknader hos politiet. Vi har i den forbindelse 

startet prosess med utbygging av anlegget slik at vi kan på en forskriftsmessig måte lagre 

ammunisjon og våpen i et eget rom til banen. 

Treninger: 

Har hatt treninger fra tidlig mai til september. Her har det vært mye folk innom banen og 

flere dager hvor begge banene har blitt brukt. Mandag har skyte utvalget arrangert 

treninger. Tirsdager har damene gjennomført trening. Torsdag har jaktutvalget arrangert 

trening.   Jakt utvalget hadde banen på torsdager i sommer som også noen benyttet seg av.  

Stevner: 

Klubbmesterskapet ble gjennomført på søndag 3/9. Det ble da skutt Jegertrap og leirduesti. 

8 deltaker på stevnene.   

Årets klubbmestere 2023 

Klubbmester: Jegetrap: Musa Gitau Anderssen 

Klubbmester: Lerduestien: Torfinn Strømseth 

 

  
 



Ove-Andre Bunde 
Leder Skyteutvalget 

 

ÅRSMELDING FOR KVINNEUTVALGET I BARDUJFF 2023 

Utvalget har bestått av: 

Leder: Karin Moeng 

Utvalgsmedlem: Sissel Motrøen 

Utvalgsmedlem: Heidi Nordhus 

Kvinneutvalget har hatt 8 utvalgsmøter i 2023. Av aktiviteter har utvalget arrangert 

Jenteaktivitetsdag på skytebanen i tråd med nasjonal jenteaktivitetsdag med 21 deltakere. I 

tillegg har kvinneutvalget arrangert Pølsekurs – hvor 12 deltakere fikk lære hvordan en lager 

middagspølser av elgkjøtt. 

 

Karin Moeng 

  



 

 

 

 

 

SAK 3 
 

REVIDERT REGNSKAP 2023 

 



 

 

 

 

 

 

SAK 4 
 

INNKOMNE SAKER 
 

 

 

 

 Innkomne saker: Ingen innkomne saker 

  



 

 

 

 

 

 

SAK 5 
 

SAKER FRA STYRET 
 

Sak 1, etablering av prosjektstilling som organisasjonssekretær i Bardu JFF 

Bakgrunn 

De senere år har det blitt stadig vanskeligere å finne kandidater til å ta verv i foreningens 

styre og enkelte av utvalgene. Det har vært størst utfordringer på sekretærsiden, men det 

siste året har vi heller ikke hatt noen egen kasserer. Foreningen har et meget høyt 

aktivitetsnivå og forvalter årlig store verdier. Styret og utvalgenes arbeid er tidkrevende 

samt krever mer og mer innsikt i lover og regler innen offentlig forvaltning. Mye av kontakt 

med kommune, fylke og andre samarbeidspartnere må foregå i arbeidstiden. Videre er det 

en rekke forskjellige tilskuddsordninger og søknadsmuligheter til økonomisk støtte som 

eksisterer, men hvor vi i dag glipper da vi ikke har kunnskap eller kapasitet til å søke på disse. 

Forventninger fra foreningens medlemmer til servicenivå og tilgjengelighet er også meget 

høyt. Dette er ikke alltid like forenelig med at man har verv ved siden av jobb og familieliv. 

Man kan ikke forvente at det blir noe enklere i fremtiden og finne personer til å ta på seg 

denne type foreningsarbeid arbeid gratis. Mange idrettslag og foreninger av en viss størrelse 

har derfor innført en ordning hvor de har en fast ansatt som avlaster styret og ivaretar den 

administrative driften av klubben/ foreningen.  

 



Drøfting 

Styret har konkludert med at vi må gjøre noe for å avlaste arbeidsmengden på de tillitsvalgte 

i styret og utvalgene samt effektivisere driften og øke servicenivået til medlemmene. 

Forskjellige tiltak har blitt vurdert, herunder kjøpe tjenester fra andre eller ansette en egen 

organisasjonssekretær. 

Vi har henvendt oss til NJFF sentralt og til enkelte lag og foreninger for å få råd og 
anbefalinger. Av lokallag her i nord har Bodø JFF hatt en egen organisasjonssekretær siden 
2022. Også de vurderte å kjøpe tjenesten eksternt, men konkluderte med at å ha en egen 
ansatt var den beste løsningen. På spørsmål fra oss om hva erfaringen er så langt fikk vi 
følgende tilbakemelding:  
«Dette har for oss vært en stor suksess, og prosjektet ble videreført som fast stilling etter ett 
år. For styret har det vært helt fantastisk å ha en organisasjonssekretær å gi oppgaver til. 
Dette blir helt annerledes enn å gi oppgaver til andre tillitsvalgte som du vet allerede sitter i 
tidsklemma.  Ikke minst så er saker og møter opp mot kommune og andre som jobber 8-16 
blitt mye enklere, da vi ikke forventer at tillitsvalgte skal bruke arbeidstid til dette».  
 
NJFF sentralt bekrefter at flere lokallag av en viss størrelse enten har eller er i ferd med å 
innføre en tilsvarende ordning som Bodø JFF. På årets landsmøte vil det bli foreslått at NJFF 
sentralt skal støtte lokalforeninger som ønsker å ansette personer. Dette gjennom å avsette 
midler til administrativ støtte og rådgiving, utarbeide en veileder i forhold til hva som kreves 
og styrets ansvar. 
 
Selv om Bardu JFF har langt færre medlemmer enn de store lokallagene i tilknytning til byene 
rundt om i landet, har vi en veldig høy og allsidig aktivitet, og av den grunn en 
arbeidsmengde og et inntektsgrunnlag som er langt større enn de fleste lokalforeninger. 
Bardu JFF har en meget god økonomi , men det eksisterer et potensiale for en enda mer 
lønnsom og effektiv drift. Utgiften man vil få ved å ansette en egen organisasjonssekretær vil 
trolig kunne dekkes inn helt eller delvis ved at driften effektiviseres og inntektene økes 
tilsvarende. De fleste lag og foreninger som har opprettet tilsvarende stillinger har lagt seg 
på et lønnsnivå tilsvarende de samme vilkårene som pensjonistvilkår i Staten (eks NNVM). En 
årslønn på disse vilkårene er pt 235 200 kr pluss avgifter. 
 
De viktigste arbeidsområdene det vil være naturlig at tilligger organisasjonssekretæren vil 
være å støtte styret og utvalgene i saksbehandling og faste gjøremål som f. eks, søknader og 
søknadsrapportering, hyttebooking, fakturering, kursadministrasjon, 
medlemskommunikasjon, årsmøtepapirer og forberedelser til årsmøtet, publisering og 
utvikling av hjemmesiden osv. I arbeidsmengde utgjør dette ca 2 arbeidsdager per uke (40% 
stilling). Det må utarbeides en arbeidsinstruks og en arbeidsavtale som beskriver 
arbeidsoppgaver og regulerer arbeidstid, arbeidssted ferie osv. 
 
Da man ikke kan si med sikkerhet at det vil være regningssvarende å tilsette en fast 
organisasjonssekretær, vil det i første omgang være naturlig å gjennomføre dette som et 
tidsbegrenset prosjekt. Prosjektet bør ha en varighet på minst ett budsjettår for å kunne se 
gevinstene av det. Da man uansett ikke vil rekke å komme i gang med et slikt prosjekt før 
tidligst våren 2024 vil det være naturlig å kjøre prosjektet frem til årsmøtet i 2026. 
 



En ansettelsesprosess bør ledes av styret i foreningen. Stillingen bør lyses ut slik at vi får et 
best mulig søkergrunnlag. Viktige kriterier for utvelgelse bør bl.a. være kunnskap om Bardu 
JFF, NJFF, offentlig forvaltning, tilskuddsordninger, IT kompetanse og gode skriftlige 
egenskaper.  
 
 

Styrets forslag til vedtak:  

Bardu JFF iverksetter et prosjekt med å tilsette en organisasjonssekretær i en 40% stilling. 

Prosjektet har en tidsramme som strekker seg frem til årsmøtet i 2026. Prosjektstillingen 

lønnes etter de samme vilkårene som pensjonistvilkår beskrevet i Statens personellhåndbok.  

Årsmøtet gir styret fullmakt til å lyse ut og ansette en organisasjonssekretær i en 

prosjektstilling frem tom februar 2026. Det skal utarbeides en arbeidsavtale og 

stillingsinstruks som skal signeres av begge parter. 

Det skal gis en foreløpig tilbakemelding på erfaringer med prosjektet på årsmøtet i 2025. Det 

skal videre utarbeides en prosjektrapport og en anbefaling på årsmøtet i 2026 på hva man 

skal gjøre etter at prosjektperioden er over. 

Sak 2, prosjektering og bygging av «strongrom» for oppbevaring av våpen og 

ammunisjon i tilknytning til Leirduebanen. 

Bakgrunn 

Foreningen eier i dag ikke fasiliteter hvor det er tillatt å oppbevare våpen og ammunisjon. Vi 

er i dag avhengig av støtte fra Forsvaret til dette. Dvs både våpen i foreningens eie og 

ammunisjon i større mengder lagres inne på Forsvarets område og i deres bygninger. En 

løsning som har fungert rimelig greit så lenge vi har personell i foreningen som har tilgang til 

disse områdene. I løpet av de siste to år hvor spesielt kursaktiviteten har gått opp har det 

vært en utfordring med å få tak i våpnene foreningen eier til rett tid, samt antall våpen. Vi 

fikk i 2023 tilsagn på støtte på kr 110 000,- fra Sparebankforeningen til innkjøp av 10 hagler 

og våpenskap for oppbevaring. I den forbindelse har vi nå behov for et lovlig sted å 

oppbevare disse våpnene. 

Drøfting 

I forbindelse med gjennomføring av diverse kurs som foreningen arrangerer er det behov for 

våpen til utlån. De fleste av disse kursene gjennomføres i helger og på leirduebanen.  

Det er videre stor aktivitet på leirduebanen i sesongen fra mai til oktober med skyting 4-5 

dager i uken, noe som krever et stort volum med ammunisjon og leirduer. Rommet bør 

derfor bygges i tilknytning til leirduebanen hvor det også er strøm tilgjengelig. 

Det stilles strenge krav til oppbevaring av våpen og ammunisjon i bygninger som ikke er 

bebodd, herunder FG godkjente dører, skap, alarm osv. Foreningen har ikke fasiliteter som 

tilfredsstiller disse kravene per i dag. Når det gjelder leirduer har vi heller ikke 

tilfredsstillende lagerrom til de mengdene vi trenger per år. 



I tilknytning til nybanen er det plass til å bygge et rom/bygg som tilfredsstiller lovpålagte 

krav til oppbevaring av våpen og ammunisjon. Foreløpige anslag for et slikt rom/bygg som 

inkluderer FG godkjente dører, skap og alarm samt selve bygget ligger på rundt 250 000 kr. 

Skal man søke delfinansiering via spillemidler må bygget være minst 50 m2, dvs større enn 

behovet for våpen og ammunisjon, men stort nok til lager for leirduer. Da vil sannsynligvis 

kostnaden bli noe høyere, men får i tillegg dekket inntil 33% av byggesummen og 

totalkostnaden for forforeningen blir ikke større.  

Da det gjenstår noe arbeid med å detalj utrede og prosjektere rommet/bygget bør det 

budsjetteres med 20% usikkerhet. 

Styrets forslag til vedtak:  

Foreningen iverksetter bygging av et lagerrom/ bygg for oppbevaring av våpen, ammunisjon 

og leirduer som tilfredsstiller lovpålagte krav til oppbevaring av våpen og ammunisjon i 

ubebodde bygg. Rommet/ bygget settes opp i tilknytning til nybanen. 

Det settes av inntil 300 000 kr på budsjettet for 2024 til tiltaket.  



 

 

 

 

SAK 6 
 

STYRETS FORSLAG TIL 

ARBEIDSPROGRAM OG 

BUDSJETT 

 

  



SAK 7 
 

FORENINGENS 

KONTIGENTANDEL 

Styret i Bardu JFF foreslår LAV sats, dvs kr 60,- for hovedmedlem med tidsskrift. 

Øvrige iht tabell under*.  

 

 

 

 

 

 
NB! Satser vil bli oppdatert i løpet av våren 

 
 

  

Kategori nr Kategorinavn                              Sats Forening  

1 Hovedmedlem m/tidsskrift  Kr 60,00  
2 Barne-/Ungdomsmedl. m/tids.  Kr 50,00  

3 Barne-/Ungdomsmedl. u/tidsk.  Kr 50,00  

4 Pensj./Uføremedle. m/tidsskrift  Kr 50,00  

5 Familiemedlem u/tidsskrift  Kr 50,00  

6 Sidemedlem u/tidsskrift  Kr 200,00  

7  Familiemedlemskap  Kr 220,00 



SAK 8 
Valg av styre i henhold til § 8 

    

 

  



SAK 9 

Utnevne æresmedlemmer 
samt fatte beslutninger om 

andre påskjønnelser til 
medlemmer etter innstilling 

fra styret. 
 

 


